
Protokół nr XLIX/2010 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 31 maja 2010 roku w sali konferencyjnej          

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Robert Drabko o godzinie 16.30 otworzył obrady 
XLIX sesji i po przywitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  
w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał – listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 
do niniejszego protokołu. 
W komisji wniosków pracowali: 
Radni: W. Michalkiewicz, J. Kwolek. 
 Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
 Przewodniczący R. Drabko przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji przedstawia się 
następująco: 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 kwietnia 2010r. 
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Omówienie stanu bezpieczeństwa w mieście-wystąpienie Kierownika Posterunku 

Policji w Zawidowie. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  
b) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018, 
c) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018, 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
6. Odpowiedzi na złożone interpelacje oraz zgłoszone wnioski i zapytania.  

 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący R. Drabko zwrócił się z zapytaniem, czy 
któryś spośród radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad. 
Wniosków nie złożono. 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 kwietnia 2010 r.  
 

Przewodniczący R. Drabko poinformował, iż protokoły były przedstawione w terminie 
statutowym. 
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o wnoszenie uwag do protokołu nr XLVIII sesji Rady 
Miejskiej z dnia 30 kwietnia 2010r. 
 
 
 
 



Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący R. Drabko poddał pod głosowanie projekt 
protokołu nr XLVIII z sesji Rady Miejskiej w dniu 30 kwietnia 2010r. pod głosowanie. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się-0,  zatwierdziła ww. protokół.  
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący R. Drabko poinformował, iż wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe 
w ustawowym terminie. 
Przewodniczący przedstawił również pisma, które wpłynęły do Biura Rady: 
- pismo pani Kierownik Referatu Funduszy Pomocowych, Kontroli i Oświaty Moniki 
Grabowska-Stachowicz, dotyczące zmiany Planu Odnowy Miejscowości, 
- pismo pana Stanisława Sowali, dotyczące prośby o wyrażenie zgody na dzierżawę gruntu 
pod garaż, 
- wniosek Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zawidowie o przedłużenie 
obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzenia ścieków do dnia 30.IX.2010r. 
- roczne sprawozdanie z działalności policji, informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie Miasta Zawidów, sporządzone przez pana Kierownika Posterunku 
Policji w Zawidowie Marcina Jabłońskiego,  
- pismo Franciszka Kotali, skierowane do kierownika Posterunku Policji w Zawidowie 
odnośnie zwrócenia uwagi na osoby poruszające się po mieście na motorach. 
  
 

3. Omówienie stanu bezpieczeństwa w mieście-wystąpienie Kierownika Posterunku 
Policji w Zawidowie. 

 
 Kierownik Posterunku Policji w Zawidowie pan Marcin Jabłoński poinformował, iż w 
piśmie, które otrzymali radni zawarte są między innymi porównania roku 2009 do 2008. 
Zgodnie z koncepcją Komendy Powiatowej Policji w Zgorzelcu i Komendy Wojewódzkiej 
Policji we Wrocławiu, zakładającą stan poprawy bezpieczeństwa na lata 2007-2009.  
Jeśli chodzi o przestępczość kryminalną w roku bieżącym to w porównaniu do 2008r. 
przestępczość ta wzrosła.  
W podziale na poszczególne kategorie wyglądało to następująco: 
- w roku 2009 odnotowano 46 zdarzeń kryminalnych czyli o 18 zdarzeń więcej jak w roku 
2008, 
- wzrosły kradzieże z 12 do 17, 
- kradzieże z włamaniem z 9 na 21, 
- zniszczenie mienia z 3 na 4, 
- wzrost ujawnialności nietrzeźwych kierujących o 13 przypadków więcej niż w roku 2008 z 
17 na 30,  
- zdarzenia bez udziału nietrzeźwych kierujących z 26 na 43,  
-łączna ilość zdarzeń z 42 na 73. 
 
Wykrywalność PP w Zawidowie trzyma się na dosyć dobrym poziomie, a mianowicie: 
- wykrywalność kryminalna z 56,3 % na 63,4%,  
- wykrywalność przestępstw gospodarczych z 88,2% na 100%, 
- wykrywalność w podstawowych kategoriach (rozboje, kradzieże) z 36,8% na 50,6%,  
- wykrywalność zniszczenia mienia z 20% na 62,5%. 



 
Jeśli chodzi o udział sprawców czynów stwierdzonych przestępstwami i wykrywalności 
można określać różnie, ponieważ stwierdzono iż 33% sprawców przestępstw to osoby 
nieletnie: 
- czyny karalne popełnione przez nieletnich z 39 na 54,  
- ilość wszczętych postępowań z 15 na 22,  
- ilość nieletnich objętych nadzorem z 25 na 33,  
  
Istotną sprawą są warunki na drogach i zdarzenia z tym związane: 
- ujawnialność wykroczeń łącznie z kolizjami i wypadkami drogowymi wynosi z 422 na 579,  
- wnioski o ukaranie do Sądów Grodzkich z 64 na 68,  
- ukaranych mandatami karnymi z 302 na 384, 
- wypadki drogowe z 1 na 0,  
- kolizje z 17 na 19,  
- ilość zabitych 0-0 
 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, że wyniki z 2009 mogłyby być lepsze i że miała na to wpływ 
także sytuacja kadrowa PP w Zawidowie. Zmienił się nie tylko kierownik, ale i pracownicy ze 
starszych bardziej doświadczonych na młodych, którzy nie posiadają jeszcze tyle 
doświadczenia co poprzednicy. 
W roku 2009 PP w Zawidowie mógł korzystać z możliwości pełnienia służb normatywnych. 
Pan M. Jabłoński przekazał radnym do zapoznania sprawozdanie ze służb 
ponadnormatywnych płatnych z funduszu Urzędu Miasta w Zawidowie. W 2010r. w UM nie 
przewidziano na ten cel pieniędzy.  
Zastępca Komendanta Placówki Straży Graniczne w Zgorzelcu pan Artur Maliński wyjaśnił, 
że z analiz, które przedstawił pan M. Jabłoński wynika, iż ta tendencja będzie rosła. Będzie 
tak, dopóki działalnością policji będą kierowały takie czynniki jak wskaźniki i statystyka. 
Najlepszym rozwiązaniem są służby płatne. 
 Pan A. Maliński zauważył, że Gmina Bogatynia w ciągu półrocza wydaje 36,000 zł na służby 
ponadnormatywne, gdzie odbywają się także wspólne patrole Straży Granicznej z Policją. 
Jeśli chodzi o Zawidów, to bardzo uciążliwy jest przewóz transgraniczny odpadów oraz 
ciężarówki przekraczające granicę. 
Rok 2009 był zły, ale rok 2010 będzie jeszcze gorszy, jeśli nic się nie zrobi w tym kierunku. 
Jeśli chodzi o motocyklistów, to nie można zrobić nic przy obecnych przepisach i sprzęcie 
jaki posiada PP Zawidów. 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, że problem motocyklistów pojawia się w całej Polsce. Ciężko się 
z tym walczy ponieważ w przypadku, kiedy zrobione jest zdjęcie fotoradarem to właściciel 
pojazdu nie ma obowiązku wskazać osoby, która w tym czasie poruszała się motocyklem. 
Pan M. Jabłoński zauważył, że na chwilę obecną zdarzeń jest więcej i przestępczość rośnie.  
Jeśli chodzi o zdrowie i bezpieczeństwo, to na tym nie można oszczędzać. Często w służbach 
dodatkowych biorą udział policjanci ze Zgorzelca, którzy są bardziej doświadczeni i służby z 
takim funkcjonariuszem uczą młodszych stażem policjantów z Zawidowa. 
PP w Zawidowie ogranicza się do wystawiania służb z reguły od poniedziałku do piątku  w 
godzinach 8.00-24.00, w celu aby zapewnić w ciągu dnia obsługę posterunku i przyjmowanie 
interesantów. 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, że korzystanie ze służb dodatkowych bardzo by pomogło w 
uzupełnieniu patroli nocnych w tygodniu. 
Radna Janina Kwolek zadała pytanie, jak pan Jabłoński chce przekonać rade do tego, aby 
sfinansować służby skoro w roku 2008 odbyło się 1058 służb a w 2009r. tylko 939. 



Radna zauważyła, że im więcej służb ponadnormatywnych tym mniej było godzin 
normalnych. 
Pan M. Jabłoński, że na zmianę ilości służb miało wpływ, to że w 2009r. paru 
funkcjonariuszy odchodziło na emerytury i nie byli oni od razu zastąpieni. Wpływ na godziny 
maja także zwolnienia lekarskie, udziały w kursach i szkoleniach, a służby płatne odbywają 
się tylko wtedy, kiedy jest taka potrzeba. 
Pan A. Maliński wyjaśnił, iż jeden policjant to 20 służb w ciągu miesiąca, a z tego co 
wiadomo w PP Zawidów obecnie 4 osoby przebywają na długotrwałych zwolnieniach 
lekarskich. Czterech policjantów to 80 służb w ciągu miesiąca i nie ma się wpływu na to ile 
odbędzie służb w roku. 
Radna Gabriela Micińska zapytała, jakie są godziny otwarcia Posterunku. 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, iż sam osobiście jest obecny na Posterunku od 8.00-16.00, a 
dyżury są wyznaczone codziennie od 18.00-20.00, chyba że ma miejsce jakaś interwencja 
bądź zdarzenie. 
Radny Włodzimierz Michalkiewicz zadał pytanie, czy w danych statystycznych dotyczących 
kradzieży i włamań ujęte są kradzieże i zniszczenia na działkach ogrodowych. 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, iż w tych danych statystycznych ujętych jest najwięcej kradzieży 
sklepowych. 
Radny W. Michalkiewicz zadał pytanie, czy funkcjonariusze policji podczas służb sprawdzają 
działki. 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, że są takie służby i z tego co można zauważyć to większej ilości 
kradzieży i zniszczeń dochodzi późną porą nocną.  Wystawiane są patrole nieumundurowane 
w godzinach nocnych i dzięki temu ujawniano grupę osób i wykryto 10 włamań do altanek i 
piwnic na terenie Zawidowa. 
Radny Mirosław Rozmysłowicz zadał pytanie, czy funkcjonariusze policji w czasie służb 
płatnych wyjeżdżają po za teren Zawidowa. 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, iż obecnie nie lecz kiedyś jeździli w inne tereny. 
Radny M. Rozmysłowicz zapytał, czy służba płatna odbywa się po za limitem godzin pracy. 
Pan M. Jabłoński oznajmił, że są to dodatkowe godziny pracy po za limitem. Jeśli przerwa 
między służbami wynosi minimum 10 godzin i funkcjonariusz wyraża zgodę na służbę 
dodatkową to nie ma nagięcia prawa. 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, iż chciałby nie prosić o pieniądze na dodatkowe służby i 
zadowolić wszystkich bezpieczeństwem i wykrywalnością, lecz rzeczywistość jest taka, że 
niestety trzeba prosić. 
Radna G. Micińska zadała pytanie, ile było służb ponadnormatywnych w 2009r.  
Pan M. Jabłoński poinformował, że odbyło się 15 służb sfinansowanych przez Urząd Miejski. 
Radna G. Micińska zadała pytanie, czym spowodowany jest wzrost przestępczości w 
Zawidowie.  
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, że taka tendencja ma miejsce nie tylko w Zawidowie ale i w 
większości województw w Polce. Najprawdopodobniej ma na to wpływ sytuacja gospodarcza 
i bezrobocie. Przestępczość z udziałem nieletnich jest na wysokim poziomie i w Zawidowie 
jest o tyle dobrze, że jest odpowiednio zdiagnozowana. 
Radna G. Micińska zadała pytanie, jaka inna prewencja jest jeszcze stosowana.   
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, że prewencja dotyczy także narkotyków i problem ten jest duży, 
chociażby ze względu na zmianę ustawy w Czechach. 
Posterunek Policji dysponuje narkotestami przekazanymi z Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społeczne w Zawidowie i są wykorzystywane nie tylko przez policjantów z Zawidowa, ale i 
ze Zgorzelca, którzy pełnią służby w Zawidowie. 
Jeśli chodzi wykrywalność drobnych i poważniejszych przestępstw, to wymagają mniejszego 
doświadczenia niż problem narkotyków, który jest bardziej złożony. W Zgorzelcu jest 



utworzona komórka do spraw patologii społecznych i nieletnich. Ludzie tam pracujący 
wdrażają różne programy i Zawidów jest uzależniony od działania owej komórki. 
Pan A. Maliński wyjaśnił, że przestępczość narkotykowa to nie tylko przestępczość, której 
zwalczaniem zajmuje się Policja ale i Straż Graniczna. 
Miało miejsce 5 akcji po stronie czeskiej i polskiej, której celem było ujawnienie przewozu 
narkotyków. W każde rozpoczynające się ferie, wakacje i dłuższe wolne SG wchodzi w 
kontakt ze służbami czeskimi. 
Jeśli chodzi o efektywność to wygląda to tak, że w 2007r. kiedy weszliśmy do szengen, 
wszyscy funkcjonariusze SG zostali skierowani w teren, było bardzo dużo osób i dlatego 
przestępczość spadła. Na dzień dzisiejszy funkcjonariuszy SG ubyło, ponieważ rozwiązano 
placówki i przestępczość wzrosła. 
Radna G. Micińska zauważyła, iż jest informacja, że na imprezie „Wesołe powitanie wakacji” 
i „Dzień dziecka” odbędzie się prezentacja sprzętu i wyposażenia Policji przygotowana przez 
Komendę Powiatową Policji w Zgorzelcu. Radna zadała pytanie, czy odbędzie się także 
znakowanie rowerów i jak to będzie wyglądało. 
Pan M. Jabłoński oznajmił, że odbędzie się.  W zeszłym roku został wprowadzony program, 
który ma na celu nie tylko znakowanie rowerów, ale i różnego typu rzeczy i sprzętów. 
Zainteresowanie znakowaniem tych przedmiotów jest bardzo znikome.  
Radna Teresa Brud zadała pytanie do pana M. Jabłońskiego, czy do końca roku jest w stanie 
zrobić coś, co ograniczyłoby ruch ciężarowych samochodów na ulicy Zgorzeleckiej nocą. 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, że w tygodniu patrole wystawiane są do godz. 24.00. W zeszłym 
roku Burmistrz Miasta Józef Sontowski naświetlił funkcjonariuszom problem samochodów 
ciężarowych. 
Wprowadzone były konkretne zadania i wystawiono dużo mandatów za przekraczany limit 
tonażowy. W dalszym ciągu problem,  w miarę możliwości  będzie rozwiązywany. 
Radna T. Brud zauważyła, że na sesji obecna jest Zawidowianka mieszkająca przy ulicy 
Zgorzeleckiej. Radna zadała pytanie, czy zmieniło się coś w tej kwestii. 
Mieszkanka Zawidowa odpowiedziała, że nie zauważyła, aby coś uległo zmianie. 
Radny Krzysztof Iwanicki zadał pytanie, jak wygląda współpraca z policją czeską. Skoro po 
stronie polskiej występuję taki problem ,to po stronie czeskiej zapewne jest tak samo. 
Pan M. Jabłoński wyjaśnił, że jeśli chodzi o współprace z czechami to policja Zawidowska  
jest w stałym kontakcie. Bardzo dużo ciężarówek poruszających się drodze miało pozwolenia 
na poruszanie się po terenie Czech. Osoby te mimo pozwoleń były karane mandatami 
ponieważ w Polsce pozwolenia te nie obowiązują. 
Radny Andrzej Pilarski zauważył, że stan techniczny drogi wojewódzkiej Zawidów-Koźmin 
jest katastrofalny, zagrażający życiu i zdrowiu użytkowników.  
Radny zadał pytanie, czy w ramach kompetencji Policji, ktoś wystąpił z wnioskiem o 
zamknięcie tej drogi.  
Pan M. Jabłoński odpowiedział, że w zeszłym roku za pośrednictwem Wydziału Ruchu 
Drogowego w Zgorzelcu były pisane wystąpienia do Urzędu Marszałkowskiego o 
poprawienie nawierzchni i wnioski o wyłączenie z ruchu. Odzew był taki, że przewidziany 
jest remont i chwilowo wszystko zostało załatane. 
Radny Janusz Dworakowski wystąpił z prośbą przekazaną od mieszkańców Zawidowa, aby 
funkcjonariusze więcej czasu spędzali w terenie na piechotę, a nie samochodem.  
Radny K. Iwanicki zadał pytanie skierowane do pana Jabłońskiego, czy monitoring w mieście 
poprawiłby stan bezpieczeństwa mieszkańców. 
Pan M. Jabłoński odpowiedział, że na pewno poprawiłby stan bezpieczeństwa. W Sulikowie 
założony został monitoring i stan się znacznie poprawił.  
Jeśli chodzi o Zawidów i rynek, to bardzo ważną sprawą jest „Cafe Club”, ponieważ jest dużo 
skarg i zgłoszeń na tą działalność, nie tylko na posterunku ale i w Urzędzie Miasta.  



W Cafe Club są notorycznie zgłaszane problemy zakłócania ładu i porządku, a i zdarzały się 
akty wandalizmu na Placu Zwycięstwa. Mimo iż, problem był zgłaszany i dzielnicowy 
docierał do osób zgłaszających, to osoby te nie wyrażały chęci współpracy w tym zakresie. 
Pan M. Jabłoński zadał pytanie, czy jest możliwość ograniczenia czasu otwarcia „Clubu 
Cafe” np. od 8.00 do 22.00. 
Radny A. Pilarski odpowiedział, iż jest taka możliwość lecz jest to duże ryzyko ponieważ w 
takiej sytuacji trzeba by było objąć wszystkie podmioty zajmujące się podobną działalnością 
(bary, restaurację itp.) 
Przewodniczący Robert Drabko przypomniał, że temat ten był omawiany na którejś z 
poprzednich sesji i wydana była opinia prawna przez panią mecenas Wiolettę Lemek. 
  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  

 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym., 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała XLIX/242/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 31 maja 2010r. w sprawie:  
wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu :/ za-13, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę XLIX/242/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 

b) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018, 
 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała XLIX/243/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 31 maja 2010r. w sprawie:  
przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018, 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu :/ za-13, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę XLIX/243/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 



 
c) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018, 

 
 
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska Komisji. 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XLIX/244/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 31 maja 2010r. w sprawie:   
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XLIX/244/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 
Radny A. Pilarski zadał pytanie odnośnie stanu studzienek kanalizacji deszczowej, czy ktoś je 
monitoruje i czy planowane jest czyszczenie studzienek. 
 Zastępca Burmistrza Robert Łężny wyjaśnił, że z tego co wiadomo wszystko jest na bieżąco 
czyszczone i sprawdzane. 
Radny A. Pilarski zauważył, że miało być lepiej z odpadami, które podlegają segregacji i 
recyklingowi. Stan miejsc, w których znajdują się pojemniki jest w niektórych okresach 
„opłakany”, a ponieważ są to miejsca publiczne, eksponowane na pierwszym planie watro 
byłoby zaproponować firmie, aby postawiła dodatkowe pojemniki na plastik. 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że ta kwestia jest rozwiązywana w miarę możliwości i została 
zgłoszona konieczność wywozu śmieci, lecz firma nie zawsze nadąża. Najgorsze są rzeczy, 
które ludzie pozostawiają obok pojemników i tworzy się bałagan. Pan Robert Łężny oznajmił, 
że omówi tą sprawę z firmą.  
Radny A. Pilarski zapytał, wracając do sprawy tzw. Bogatyńsko- Zgorzeleckiego Parku 
Technologicznego do którego miasto wniosło udziały w wysokości 30.000 zł , na dzień 
dzisiejszy Park ulegającego likwidacji, czy miastu udało się w jakiejś części odzyskać 
udziały. 
 Radny zauważył, iż od początku uważał to za niezbyt trafiony pomysł. 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że było wiele spółek, które wniosły udziały do Parku, nawet w 
wysokości 700.000zł. Na chwilę obecną nie wiadomo czy miasto odzyska pieniądze. 
Radna J. Kwolek zadała pytanie przekazane od mieszkańców Zawidowa, czy z boiska 
szkolnego mogą korzystać tylko osoby sprawniejsze. Radna zauważyła, iż jak na razie 
korzystać mogę tylko te osoby, które potrafią przejść przez płot. 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że szkoła zamknęła boisko, aby nie można było wjeżdżać 
motorami i skuterami. 
Radna J. Kwolek zauważyła, że należy się zastanowić nad inną opcją, ponieważ jest to duże 
utrudnienie. 
Pan Robert Łężny oznajmił, że najchętniej otworzyłby bramę i przedyskutuje sprawę z 
dyrektorem szkoły. 



Radna T. Brud zaproponował, aby budżecie znalazła się kwota na obniżenie studzienek 
deszczowych przy ulicy Strzeleckiej i Lubańskiej, ponieważ przy obfitych opadach woda 
zamiast spływać do studzienek, opływa je z każdej strony. 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że nie będzie to skomplikowane. 
Radna T. Brud zauważyła, że warto porozmawiać z firmą wywożącą śmieci, na temat 
nietypowej zbiórki rzeczy. 
Kierownik Referatu Funduszy Pomocowych, Kontroli i Oświaty Monika Grabowska-
Stachowicz poinformowała, iż zbiórki odbędą się od 14 czerwca. 
Radny W. Michalkiewicz zadał pytanie, czy chodnik do Ksawerowa został oddany do użytku. 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż próbował się dowiedzieć i niestety nie udzielono mu takiej 
informacji. 
Radny W. Michalkiewicz zauważył, że firma przy wjeździe na działki pozostawiła duży 
bałagan, ale chodzi głownie o wjazd na działki, gdzie przy wjeździe na ulicy jest linia ciągła.  
Pan Robert Łęzny oznajmił, że przy malowaniu ulicy będzie to zrobione. 
Radny Janusz Kuszaj zadał pytanie odnośnie motocyklistów, czy na ulicy głównej jest 
możliwość założenia progów zwalniających. 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości. 
Radna T. Brud zadała pytanie, jaki jest postęp prac na hali sportowej i czy prace idą zgodnie z 
harmonogramem. 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że jak na razie wszystko jest zgodne z terminem. Na 
początku czerwca będzie stawiana główna konstrukcja i pozostaje kwestia wykończenia 
materiałami i elektryki. 
Radna G. Micińska zadała pytanie odnośnie ulicy Osiedle, czy ulica zostanie naprawiona, 
ponieważ jak na razie jest to nietknięte. 
Pan Robert Łężny wyjaśnił, iż ulica Osiedle jest w planie i zostanie zrobiona. 
Radna G. Micińska zadała pytanie, na jakim etapie jest wykonanie prac odnośnie ścieżki 
rowerowej, ponieważ jak na razie postawione są tylko dwie ławki. 
Pani Monika Grabowska-Stachowicz wyjaśnił, że będzie postawionych 80 ławek, 5 tablic, 20 
koszy, 30 stojaków na rowery oraz tablice informacyjne. 
Radna G. Micińska zadała pytanie, czy wiadomo cos na temat ulicy Lubelskiej ponieważ jak 
wiadomo został złożony wniosek. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, że pieniądze są, lecz w dalszym ciągu trzeba czekać na 
potwierdzenie z Urzędu Wojewódzkiego.  
Radna G. Micińska zadała pytanie czy właściciel „Gościńca pod Orłem” zawiesił działalność 
i czy jest jakieś prawo, które reguluje wyjęcie okien z obiektu znajdującego się na rynku 
zabytkowym. 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki wyjaśnił, iż w chwili obecnej prowadzone jest 
postępowanie komornicze, lecz właściciel obiektu może zrobić wszystko ze swoją 
własnością. 
Sekretarz Miasta zaznaczył, iż sprawa została zgłoszona odpowiednim służbom. 
Radny Mirosław Rozmysłowicz zadał pytanie, kiedy ruszą prace przy ulicy Wesołej. 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż sam nie wie ale będzie to wykonane. 
Radny K. Iwanicki zauważył, że pozostaje także ulica Lubelska w kierunku ulicy Dworcowej, 
przy której na poboczu rośnie duża trawa i z zakrętu nic nie widać. Dochodzi sprawa 
przystanku na skrzyżowaniu ulicy Lubelskiej ze Spokojną, który wygląda tragicznie. 
Radny zwrócił się z prośbą od mieszkańców ulicy Okrzei i Czesława Miłosza o nawiezienie 
tłucznia na drogę, ponieważ nie ma możliwości przejazdu tą trasą. 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż wszystkie sprawy są do załatwienia i sam osobiście 
porozmawia z Prezesem Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych. 



Pan Robert Łężny poinformował, że sprawa nawiezienia tłucznia na ulice Okrzei i Miłosza, 
lecz wszystko się rozstrzygnie w czasie. Plan jest taki, że jak tylko skończy się łatanie dziur 
będą wykonywane inne roboty. 
Pani Monika Grabowska-Stachowicz wyjaśniła, że przy przystanku na ulicy Lubelskiej 
pojawi się nowa ławka. gdyż jest przewidziana wymiana. 
Radna T. Brud zadała  pytanie, czy to prawda, że Burmistrz Miasta zastanawia się nad 
likwidacją Ośrodka Kultury. 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż nic mu na ten temat nie wiadomo. 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, czy w Urzędzie Miasta przewidziana jest reorganizacja. 
Sekretarz Miasta odpowiedział, że nie. 
   
 

6. Odpowiedzi na złożone interpelacje oraz zgłoszone wnioski i zapytania.  
 
Przewodniczący R. Drabko stwierdził, że punkt ten został zrealizowany, ponieważ 
odpowiedzi były udzielane na bieżąco, a wniosków nie zgłoszono. 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady R. Drabko o godzinie 19.00 
zamknął sesję. 
 
 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
        Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
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